

《单词百科:sarcopenia是什么意思?sarcopenia怎么发音?sarcopenia的解释和用法》

英语单词sarcopenia是什么意思?sarcopenia怎么读?sarcopenia怎么发音?简答网为您整理了sarcopenia的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sarcopenia怎么读

sarcopenia的读音:[s :k 'pi:n]

sarcopenia的意思

1、n.肌肉减少症;

sarcopenia的双语例句

1、 That's a process called sarcopenia.

这个过程被称为肌肉减少症。

2、Progress on diagnosis and intervention method for age-related sarcopenia

增龄性骨骼肌减少症诊断与干预的研究现状

3、Falls, Sarcopenia, and Growth in Early Life: Findings from the Hertfordshire Cohort Study.

赫特福郡队列研究的结果：跌倒，肌肉无力。早年的生长发育。

4、Picking up weights and moving a few dozen times will prevent, and even reverse Sarcopenia.

增重或移动数十次将能预防甚至使肌少症逆转。

5、Sensory changes, medication, sarcopenia, and age-related diseases are discussed herein.

感觉变化、药物、机体老化及年龄相关疾病都与之有关。

6、ObjectiveTo study the effects of Chinese massage on knee extension velocity and electromyogram in sarcopenia.

目的探讨推拿疗法对骨骼肌减少症患者伸膝速度和肌电信号的干预作用。

7、Head down tilt simulating weightlessness on visual evoked potential in healthy people Effect of Weight Training on Aging Rats' Sarcopenia

头低位模拟失重对正常人视觉诱发电位的影响负重跑训练对老龄大鼠肌肉丢失的影响

8、They found that sarcopenia was associated with insulin resistance in both obese and non-obese individuals.

他们发现，骨骼肌减少与肥胖和非肥胖者的胰岛素抵抗均有关。

9、These associations were stronger in people under age60, in whom sarcopenia was associated with high levels of blood sugar in both obese and thin people, and with diabetes in obese individuals.

其中骨骼肌减少与人们的高血糖水平相关，无论胖瘦，无论肥胖者与糖尿病。

10、BACKGROUND& AIMS: Sarcopenia and cachexia are characterized by infiltration

of non-contractile tissue within muscle which influences area and volume measurements.

背景和目的：少肌症和恶病质具有肌肉中非收缩组织浸润特征，这将影响面积和体积的测定。

11、It's called sarcopenia. According to one study.

一项研究表明，这叫作“肌少症”。

12、In skeletal muscle aging, the most obvious symptoms are muscle attenuation (Sarcopenia), which is based on muscle mass, volume, and decreased muscle strength for the main features of a frequently-occurring disease symptoms in the elderly.

在骨骼肌衰老中，最明显的是肌肉衰减征（Sarcopenia），它是以肌肉质量、体积以及肌肉力量下降为主要特征的一种中老年人多发病征。

13、Effect of Resistance Training on Akt/ mTOR Signaling Pathway of Aging Mice Cardiac Sarcopenia

抗阻训练对衰老小鼠心肌Sarcopenia中Akt/mTOR信号通路的影响

14、Effect of Weight Training on Aging Rats' Sarcopenia

负重跑训练对老龄大鼠肌肉丢失的影响

15、Effects of Exercise on Sarcopenia Related Anti-oxidative Capacity& Mitochondria Mediated Apoptotic Signaling Pathway

运动对Sarcopenia关联的抗氧化能力及线粒体介导的细胞凋亡信号通路的影响

16、In this paper, mechanism and exercising of sarcopenia were studied.

理及其可训练性的研究材料，旨在为该领域的研究提供参考。

以上是简答网为您整理的sarcopenia怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sa

rcopenia的用法、

sarcopenia的释义、sarcopenia的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sarcopenia>